
Analiza ankete
Nastava na daljinu 
(učenici)

GIMNAZIJA ANDRIJE MOHOROVIČIĆA RIJEKA



▪ Ankta je provedena u travnju 2020. u svrhu unaprijeđenja „Nastave 
na daljinu”

▪ Anketi se odazvalo 286 učenika škole



Koliko ste zadovoljni organizacijom nastave na daljinu?



Kako ocjenjujete kvalitetu komunikacije 
s nastavnicima u virtualnim učionicama?



U odnosu na početak rada na daljinu, 
obim radnih zadataka je:



S obzirom na to da je počelo vrednovanje i ocjenjivanje, 
jesu li vam jasni elementi i kriteriji vrednovanja?



Hvala svim učenicima na sudjelovanju u 
anktei

▪ Henry Ponte, ravnatelj

▪ Ines Štefanac, pedagoginja


